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Protokół Nr 15/2011 

 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Rozwoju Rodziny w dniu  
23 listopada 2011 r. 
 
Przewodniczyła: Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury, Sportu, Turystyki, Rozwoju 
Rodziny  - Wioletta Kardas 
 
Lista obecności w załączeniu. 
 
Porządek posiedzenia  
 
1.Otwarcie posiedzenia. 
2.Analiza materiałów na XIII sesję Rady Powiatu w dniu 24 listopada 2011 r.  
3.Wolne wnioski.  
4.Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Wanda Słabosz - Skarbnik Powiatu 
2. Jolanta Krzysztowczyk – Naczelnik Wydziału Edukacji i Sportu Starostwa  Powiatowego 
w Kluczborku. 
          
Ad. 1 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Rozwoju Rodziny  przywitała 
wszystkich zebranych i przedstawiła porządek dzisiejszego posiedzenia. Do przedstawionego 
porządku Członkowie Komisji nie wnieśli żadnych uwag jednogłośnie go zatwierdzając.  
 
Ad. 2 
 
Przewodnicząca Komisji przedstawiła projekt uchwały w sprawie  zmiany Uchwały 
Budżetowej Powiatu Kluczborskiego na rok 2011 Nr IV/28/2010 Rady Powiatu  
w Kluczborku. Powyższy projekt wprowadza zwiększenie dochodów bieżących o kwotę  
404 000,28 zł., pochodzą one z wniosków kierowników jednostek organizacyjnych 
i pochodzą ze środków wypracowanych przez te jednostki, ponadto zmniejsza się dochody 
majątkowe o kwotę 562 tys. zł.,  ponadto po stronie wydatkowej wprowadzono kwotę 
1 300 000 zł z przeznaczeniem na wykupienie factoringu w związku z inwestycja na 
Lasowicach Wielkich. Pani Skarbnik wyjaśniła, że powiat przystępując do realizacji tego 
zadania ogłaszając przetarg na jego realizację, złożył propozycję w ofercie, że 50 % wartości 
zadania zostanie zapłacone z dotacji, w tym roku, natomiast drugie 50 % poprzez factoring. 
W projekcie budżetu na 2011 r. ta kwota, którą factoringiem pokryje bank, zostaną przez 
powiat spłacona w 2012 r. , ponieważ inwestycja została wykonana szybciej, szybciej trzeba 
tą kwotę oddać, w związku z koniecznością wykupu factoringu, trzeba wziąć kredyt 
długoterminowy, chociaż spłata kredytu nastąpi maksymalnie do kwietnia 2012 r. Radny 
Tadeusz Konarski stwierdził, że terminy wynikały z przetargu w zakresie płatności,  
a problemem wykonawcy jest to, że skończył inwestycję wcześniej, oraz, że aneks do umowy 
został zawarty w interesie wykonawcy a nie w interesie powiatu, zaistniała sytuacja generuje 
dodatkowe koszty dla powiatu. Radny Maciej Tomaszczyk poinformował, że umowa 
przewidywała, że w przypadku wcześniejszego zakończenia inwestycji, wykonawca może 
zwrócić się o wcześniejszą spłatę zobowiązań i wykonawca z taka prośbą wystąpił. Pani 
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Skarbnik poinformowała, że koszty obsługi tego kredytu wyniosą 28 tys. zł. Radny Rudolf 
Gerlic stwierdził, że problem polega na tym, że jesteśmy na przełomie roku. Kolejno pani 
Skarbnik poinformowała, że zwiększono wydatki w związku z wprowadzeniem nowego 
zadania inwestycyjnego pn. „Wymiana instalacji elektrycznej na korytarzu I piętra i II pietra 
w SOSW w Kluczborku, ponadto zakupiono specjalistyczne oprogramowanie służące do 
zintegrowania prowadzenia operatu ewidencyjnego części opisowej i kartograficznej. Radna 
Irena Kielar zapytała, z czego wynika fakt, że najwięcej zmniejszeń jest w placówkach 
oświatowych. Pani Skarbnik stwierdziła, że wynika to z wniosków dyrektorów placówek 
oświatowych o przesunięcia z jednego działu do drugiego.  Rani nie wnieśli więcej zapytań 
do powyższego projektu uchwały więc Przewodnicząca Komisji przystąpiła do głosowania 
nad wyrażeniem pozytywnej opinii  członków komisji o powyższym projekcie uchwały.  
W obecności 9 radnych, 4 głosowało za, 3 wstrzymało się od głosu, 1 nie brał udziału  
w głosowaniu. Kolejnym projektem był projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej. Do powyższego projektu nie wniesiono zapytań, więc Przewodnicząca 
Komisji przystąpiła do głosowania nad wyrażeniem pozytywnej opinii   członków komisji  
o powyższym projekcie uchwały. Członkowie Komisji 4 głosami za, przy 3 wstrzymujących 
się, 1 nie brał udziału w głosowaniu, wyrazili pozytywna opinię o powyższym projekcie 
uchwały. Kolejnym projektem był projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego. Nie wniesiono zapytań do projektu tej uchwały. Członkowie komisji  
w obecności 8, 3 głosami za, przy 3 wstrzymujących się, 2 nie brało udziału w głosowaniu. 
Kolejnym projektem był projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/46/2011 Rady 
Powiatu w Kluczborku z dnia 14 kwietnia 2011 r. w sprawie określenia zadań do realizacji  
ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2011 rok. 
Do projektu nie wniesiono zapytań, członkowie komisji w obecności 8, 7 głosami za, 1 nie 
brał udziału w głosowaniu, przyjęła pozytywną opinię o powyższym projekcie uchwały. 
Kolejnym projektem był projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 
umów dzierżawy po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat, których przedmiotem są 
te same nieruchomości stanowiące własność Powiatu Kluczborskiego. Do powyższego 
projektu uchwały nie wniesiono zapytań. Członkowie  komisji w obecności 8, 7 głosami za,  
1 nie brał udziału w głosowaniu przyjęli pozytywną opinię o powyższym projekcie uchwały.   
Kolejnym projektem był projekt uchwały w sprawie określenia trybu i szczegółowych 
kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej. 
Radny Maciej Tomaszczyk wyjaśnił, że powyższy projekt uchwały wiąże się ze zmianami  
w ustawie o działalności pożytku publicznego. Do powyższego projektu nie wniesiono 
zapytań, członkowie komisji w obecności 8, 7 głosami za, 1 nie brał udziału w glosowaniu, 
przyjęli pozytywna opinię o powyższym projekcie uchwały. Kolejnym przedstawionym 
projektem był projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji zadania w zakresie przewozu 
dzieci niepełnosprawnych  z terenu gminy Kluczbork do Specjalnego Ośrodka Szkolno - 
Wychowawczego  w Kluczborku. Do powyższego projektu nie wniesiono zapytań, członkowi 
komisji w obecności 8, 7 głosami za, 1 nie brał udziału w głosowaniu przyjęli pozytywną 
opinię o powyższym projekcie uchwały.  Kolejno Przewodnicząca komisji przedstawiła 
sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku za okres od 19.10.2011 r. do 
10.11.2011 r. Radna Irena Kielar zapytał o wysokość środków finansowych w budżecie 
powiatu na 2012 rok przeznaczonych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli korzystających  
z opieki zdrowotnej oraz maksymalnej wysokości udzielanego zasiłku pieniężnego. Pani 
Skarbnik poinformowała, ze w budżecie na 2012 rok zaplanowano 38 tys. zł. Na tego rodzaju 
świadczenie, oraz, ze maksymalna wysokość zasiłku na osobę to 2 tys. zł. Kolejno radna Irena 
Kielar zapytała, czy w budżecie powiatu znajdą się środki na sfinansowanie  kosztów prac 
w zakresie przepisów ochrony przeciwpożarowej w Zespole Szkól Ponadgimnazjalnych Nr 1 
w Kluczborku, w związku z tym, że Zarząd Powiatu stwierdził, że w chwili obecnej nie ma na 
to środków w budżecie powiatu. Członek Zarządu Maciej Tomaszczyk odpowiedział, że w 
budżecie na 2012 rok nie ma zaplanowanych środków na ten cel. Radny Tadeusz Konarski 

 



 3

zapytał, czy wszystkie placówki oświatowe maja analizę zabezpieczenia przeciw-pożarowego 
i stwierdził, ze należałoby złożyć wniosek, aby zarząd Powiatu wystąpił do dyrektorów 
placówek z pytaniem czy placówki te maja analizę systemu przeciwpożarowego.  Radny 
Maciej Tomaszczyk odpowiedział, że placówki, w których przeprowadzono 
termomodernizację mają na pewno. Radna Irena Kielar stwierdziła, ze w ZSP Nr 1 są dwie 
klasy, które są wyłączone z lekcji, gdyż firma, która zmieniała zawory, zalała sufity w tych 
klasach, i nic w tej sprawie nie jest robione, a powinien się tym ktoś zająć. Pani Skarbnik 
stwierdziła, że wykonawca obiecał, że szkody te zostaną usunięte. Radny Tadeusz Konarski 
złożył wniosek, aby sprawdzić, czy remont ten jest rozliczony, czy inwestycja jest 
ubezpieczona, czy inspektor nadzoru budowlanego  sporządził odpowiednia dokumentację  
w związku z tym incydentem. Radny Tadeusz Konarski zapytał również, czy obiekt,  
w którym mieści się stołówka i warsztaty mają system przeciwpożarowy.  Za przyjęciem 
sprawozdania z działalności Zarządu powiatu głosowało 6 radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 
1 nie brał udziału w głosowaniu.  
 
Ad. 3 
 
Przewodnicząca Komisji zaproponowała, aby na dzień 5 grudnia 2011 r. zwołać komisję 
w celu analizy projektu budżetu powiatu kluczborskiego na 2012 rok. Przewodnicząca 
Komisji przedstawiła zestawienie końcowych wyników egzaminów maturalnych za rok 
szkolny 2010/2011, z uwzględnieniem wyników sesji poprawkowej.  
 
Ad. 4 
 
Przewodnicząca Komisji w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękowała 
wszystkim za udział w dzisiejszym posiedzeniu i zamknęła posiedzenie komisji.  
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
 
 
 
 

Przewodnicząca Komisji   

                  Wioletta Kardas 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała 
Katarzyna Hołdys 

 


